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ACTA DE LA 57éna ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA DE MÉS PER MENORCA 

 

Data: 30 de juny de 2022 
Hora:   de 20.00 a 20.57 hores 
Lloc: per mitjans telemàtics 

 

Assistents:  
22 adherits i adherides a Més per Menorca. 

 

Ordre del dia: 
1. Benvinguda 
2. Constitució de l'assemblea de Més per Menorca 
3. Informació dels canvis en la Conselleria de Mobilitat del Consell Insular de Menorca 
4. Torn obert de paraules 

 

Desenvolupament de la sessió: 

 

1. Benvinguda 

Pepe Mascaró dona la benvinguda als assistents i recorda els punts bàsics del reglament per 
tal que l’assemblea es desenvolupi correctament. 

 

2. Constitució de l'Assemblea de Més per Menorca 

A les 20.10 hores es constitueix l’assemblea. A proposta de la Comissió Executiva s’aprova 
que la Mesa estigui formada per Pepe Mascaró com a president i Damià Coll com a secretari 
d’actes. 
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3. Informació dels canvis en la Conselleria de Mobilitat del Consell Insular de Menorca 

Miquel Maria: el problema amb la consellera de mobilitat s’arrossegava des de fa temps. 
Alguns ho coneixeu, l’hem tractat amb discreció, l’hem intentat reconduir des del grup del 
CIM i semblava que les coses s’arreglaven, fins que apareixia una nova crisi. No estic parlant 
de mala gestió i/o incapacitat per gestionar sinó d’una actitud personal. Des del principi na 
Paqui a tingut una gestió molt personalista, anant per lliure, sense tenir en compte l’equip. 
Tenia dificultats per acceptar cap crítica, no demanava mai ajuda davant les dificultats i 
interpretava els intents d’ajuda com a intromissions en la seva àrea. El tema es va anar 
agreujant, fent declaracions per lliure al diari Menorca, no comptava amb la complicitat dels 
directors insulars, que s’havien de limitar a acomplir les seves instruccions i la cosa va derivar 
en problemes en la gestió, la qual cosa repercutia dins l’equip de govern. Això li provocava 
un aïllament creixent. No hi ha hagut una pèrdua de confiança cap a ella, a l’inrevés, de cada 
vegada ha romput la comunicació amb més càrrecs públics (regidors, batlesses,..). A la 
pregunta: perquè no hem actuat abans? diria que hem d’intentar resoldre aquests problemes 
amb diàleg; un cessament o dimissió ha de ser la darrera alternativa. Existia un possible 
escenari indesitjable, que dimitís com a consellera executiva de mobilitat però retingués 
l’acta de consellera electa, generant una situació d’inestabilitat fins al final del mandat 
perquè deixaria la majoria en mans de Podem. Els darrers problemes amb el jaleobus i el pla 
de xoc de mesures de millores del transport públic van precipitar els esdeveniments. Vam fer 
un intent de reconduir el tema amb la presidenta del CIM, amb qui mantenia una línia de 
diàleg, però va seguir actuant per lliure i va trencar el darrer vincle que tenia amb na Susana. 
La presidenta li va posar la dimissió damunt la taula, i que ja que havia dit que no estava al 
100% i que posava el càrrec a disposició de la presidenta, qui l’havia ratificada, va acceptar 
dir que dimitia per motius de salut. Però diumenge, a través del seu periodista de capçalera, 
va negar el que havia dit per escrit, dient que se la va forçar. Hagués pogut tenir una sortida 
digne. Després tocava escometre el seu relleu. Na Raquel, la següent persona en la llista 
electoral de 2019, va dir que no volia assumir el càrrec. Després venien Manolo Lora, Mariona 
Riera i Toni Ferrer. Vaig valorar amb ells que no era positiu quedar-nos sense cap dona a 
primera línia. En Manolo és regidor a Maó a l’equip de govern i els dos següents no van tenir 
cap dubte en deixar el lloc a la llista perquè es pogués garantir una transició del càrrec amb 
energia i capacitat. Na Montse Morlà és un actiu polític de Més per Menorca que té recorregut 
de futur, ha estat batlessa de Sant Lluís, on va tenir un mandat injust, té capacitat i energia 
per posar-se a fer feina amb determinació amb els seus directors insulars. Vaig compatir 
aquestes valoracions amb els implicats, amb les quals van estar d’acord. Finalment vaig dur 
la proposta a la Comissió Executiva, que la va validar. 
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El tema s’ha complicat pel relleu de n’Àngel Cardona per na Leonor Berja a la direcció insular 
d’Educació, Joventut i Esports. N’Àngel ens va comentar fa un parell de mesos que es va 
ressentir de la crisi en el CIM a ran de la LRB, i que no tenia voluntat de continuar, a més d’una 
necessitat professional que si la deixava passar podia no tenir opcions. També vaig exposar 
a l’Executiva un possible relleu, que és na Flor Arrigui: és funcionaria interina del CIM, ha 
treballat a Biosport, en l’organització dels jocs IGA, de qui feim una valoració molt positiva. 
La valoració inicial era de caràcter tècnic, però també s’ha atracat al projecte de Més per 
Menorca, on es vol adherir. Finalment no ha pogut ser i la substituta és na Leo Berja, que no 
necessita presentació. L’Executiva també va validar aquesta opció. Hem d’aprofitar els canvis 
per potenciar algunes persones de cara al futur. 

Ha estat un cop dur, però ens podem refer, hem d’aconseguir que els principals projectes de 
mobilitat surtin bé, na Montse ens tindrà al costat pel que faci falta, per tancar el mandat de 
la millor manera possible. És un moment que exigeix solidaritat, que està garantida, de mirar 
cap al futur amb optimisme. Crec que hem de valorar entre tots com ha anat tot per aprendre 
com gestionar una crisi com aquesta. 

Bep Juaneda: vull agrair a na Paqui i n’Àngel la feina feta. Ha estat una situació molt 
complicada i hem aprés la importància de fer feina en equip. Tenc molta il·lusió per tancar els 
temes que tenim damunt la taula els 3 departaments que gestionam, esteim amb força i 
ganes d’afrontar els reptes de 2023. La incorporació de na Montse i na Leo ens ajudarà a 
tancar els temes importants. 

Pep Castells: Miquel, pots explicar els motius pels que na Flor no ha assumit el càrrec? 

Miquel: estàvem en converses, però el fet que sigui italoargentina comporta dificultats 
administratives per assumir el càrrec. Com que semblava inviable vam parlar directament amb 
na Leo. 

Pep: en política els casos en que una persona no funciona són bastant complicats de 
gestionar perquè l’acta del càrrec és personal, i els partits se l’han de menjar amb patates. 
Comparteixo l’objectiu de mantenir al màxim l’equip, i quan es veu que no és possible, tenir 
la valentia i aconseguir que aquesta persona, que suposava un problema per a la institució, 
dimiteixi de forma voluntària; crec que diu molt de la capacitat de treball de l’equip de Més 
en el CIM. El més fàcil hauria estat posar-se de perfil i deixar passar el temps, però ens podia 
haver erosionat més, per tant us full felicitar per com heu gestionat el tema. La solució a la 
qual s’ha arribat es la millor. 
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Montse Morlà: tenc una gran il·lusió i he d’agrair a tothom el suport que he rebut des de Més 
per Menorca. Estic convençuda dels avantatges de treballar en equip. Quan en Miquel m’ho 
va proposar em va agafar mal de panxa, però me’n vaig adonar que puc sumar; crec en el 
projecte de Més, i a més m’he sentit molt ben acollida. Endavant equip! 

Miquel: na Leo no ha pogut estar avui aquí. Gràcies per les teves paraules Montse. No em 
refiaria d’una persona a qui se li ofereix un repte així i no té cagarrines. Gràcies també a 
Eduard i Pep per la seva ajuda. 

Remi Lora: em va cridar na Paqui, perquè vaig ser el primer a anar a cercar-la per una 
candidatura PSM-Verds, i em va comptar una pel·lícula totalment diferent de la que heu 
explicat ara. Fa falta més comunicació amb les bases del partit. No sé si s’hauria pogut 
resoldre a través de la comissió de garanties. Tal vegada no era la persona adequada. Vull 
donar l’enhorabona a na Montse i na Leo per les seves noves responsabilitats. 

Eduard Riudavets: aquest tema no es va tractar a l’assemblea perquè estàvem davant un 
problema personal, que ha estat impossible de solucionar pel tarannà de na Paqui. Estic 
content que Més sigui un partit fort, consolidat, en un mesos hem superat una crisi de govern 
brutal, hem aconseguit els objectius que volíem, ara hem passat aquesta crisi, que no em va 
preocupar excessivament. S’ha fet des de la cohesió, la discreció i la feina ben feta. 
Sincerament, en sortim reforçats. 

 

4. Torn obert de paraules 

Miquel: avui ens ha arribat una bona notícia, hem rebut la carta de benvinguda a ALE. A partir 
d’ara hem d’incorporar el logotip d’ALE al nostre WEB. D’aquí a un any serem membres de ple 
dret d’ALE.  

El president dona per acabada l’assemblea, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta. 

 

El Secretari        El President, 

 

Damià Coll .        Pepe Mascaró. 
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